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Vragen van het lid Verdonk
(Verdonk) aan de minister Financiën
over het lekken over de DSB aan de
Volkskrant. (Ingezonden 21 oktober
2009)

1
Heeft u kennisgenomen van de
uitspraken van de heer J. Hendrickx,
belangenbehartiger van gedupeerde
DSB-klanten, in het programma
Netwerk?1

2
Blijft u bij uw standpunt dat u niet
weet waar het lek vandaan komt?

3
Kunt u de uitspraak van de heer
J. Hendrickx waarin hij stelt dat twee
ambtenaren van het Ministerie van
Financiën gelekt hebben,
ontkrachten?

1 Netwerk, 16 oktober 2009.

Antwoord

Antwoord van minister Bos
(Financiën) (ontvangen 18 november
2009)

1
Ja.

2
Ja.

3
De heer Hendrickx heeft deze
uitspraak niet gedaan doch slechts
melding gemaakt van een uitspraak
dienaangaande van een journalist

aan hem. De journalist heeft zijn
bewering in de richting van de heer
Hendrickx niet verder gestaafd noch
de bron genoemd. Voor het overige
verwijs ik naar mijn antwoord op
vraag 2.
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